
FREDERICIA KOMMUNE 

 

TILSYNSSKEMA 

JOURN.NR. 

19/5130 

Foreningens navn: Atletklubben Heros 

Tilsynsstedets adresse: Fredericia Idrætscenter – Atletklubbens lokaler i kælderen 

Kontakt person: Knud Wagner              

Dato for tilsynet:         23.9.2019             Klokkeslæt: 18.00 

Navne på repræsentanter fra foreningen, som deltager i tilsynet: 

Knud Wagner (formand), Jens Christian Fossaberg (kasserer) Kristian Madsen (medl. bestyrelsen) 

________________________________________________________________________________ 

Liste over bestyrelsesmedlemmer og senest kendte årsregnskab 

________________________________________________________________________________ 

1. Tilsluttet AIF / BUS: Nej 

2. Foreningens hjemmeside og eller Facebook: Foreningen har tre profiler på Facebook - en til 

kampboksning, en til motionsboksning og en til vægtløftning. De har en hjemmeside, men 

bruger den ikke, og har ikke ressourcer til at opdatere den De kan ikke få den slettet.  

3. Primære aktiviteter: Kampboksning, motionsboksning og vægtløftning. De har en 

venskabsforening i Gram som de mødes med en gang i mellem og træner sammen med. 

4. Åbningstid /Aktivitetstimer: Forskelligt alt efter om man er kampbokser, motionsbokser eller 

vægtløfter. De har aktiviteter mandag, tirsdag, onsdag og torsdag kl. 18-19.30 og nogle gange 

lørdag. Tidligere havde de 2 timer, men det er lige dyrt nok. Og de har børnehold en time 

tirsdag. 

5. Antal medlemmer/deltagere i foreningen: 71 medlemmer, men måske lidt flere der faktisk 

kommer. De er tæt på det maksimale antal i motionsboksning, i forhold til hvor mange der er 

plads til i deres lokaler til træning. De er ca. 15 kampboksere. Nok 40 eller lidt flere 

motionsbokser og så nogle vægtløftere. 

6. Antal medlemmer/deltagere tilstede ved tilsynsbesøget: 30 eller flere. 

7. Foreningens udvikling, herunder om der er stigning eller fald i antal medlemmer: Svag 

stigning. Nogle kommer og er med i et stykke tid, men falder så fra igen. 

8. Er der hold/aktiviteter foreningen ikke har fået op at stå i denne sæson, hvis ja hvorfor: Nej. 

9. Kontingent (for forskellige aldersgrupper/hold): under 300kr pr. Halvår under 18 år og 600kr 

pr halvår over 18 år. Alle trænere er ulønnede. Medlemmerne må komme og træne på alle hold 

- man, tirs, ons og tors og nogle gange lørdag. 

 



 Udvikling i foreningens økonomi over de sidste tre år: Der har været rod i det, men nu har 

den relativt nye bestyrelsen fået styr på det. De har lige fået 10.000 kr. af IHB. De er gode 

til at søge fonde. Kontingentet er ikke nok til indkøb af materialer.  

 Kommunale tilskudsforhold for foreningen: Ok, men de får ikke meget i tilskud for 

motionisterne, for de er alle over 25 år. De har nok 20-25 under 25 år.  

 Nuværende udfordringer for foreningen: Stor husleje for at være i FIC. 85 kr. pr time. I alt 

ca. 50.000 kr. Pr. År. Det er kun Atletklubben Heros der har adgang til deres lokaler i FIC. 

Bokserne har et lokale og vægtløfterne et andet lokale. 

 Samarbejde med Fredericia Kommune og andre: Godt samarbejde med kommunens 

fritidspas. Og de arbejder også godt sammen med klubmedarbejdere i Korskær Parken, og 

tidligere Den Matrikelløse Klub. De har fået mange unge med anden baggrund end dansk 

ind. Dem vil de gerne lave et lukket hold for. Det kan være svært, hvis der er for mange 

med samme etniske baggrund, så kan de lave ballade. Eller hvis de er to forskellige 

grupperinger.  

 Foreningens fremtid og ønsker: De vil egentligt gerne væk fra FIC og have lidt større 

lokaler. De vil gerne have et kampsportscenter og være med i det, men pt er det 

ønsketænkning. Og de ved at det koster mere. De føler sig ikke altid ønsket i FIC. Det ville 

være rart med vinduer ind til lokalerne fra gangen, så man kan se hvad de laver.  

 Bemærkninger:  

 Problemer med regning for husleje fra FIC, der er kommet til deres eboks og manglende 

opfølgning på regning for husleje.  

 Opkrævning af kontingenter er også en træls opgave. De opkræves via mobilepay. De er 

glade for mobile pay, men der er altid nogen der ikke betaler.  

 De har lavet en analyse af de forskellige afdelinger, og hvem der koster hvad. Vægtløftning 

har været en underskudsforretning, men de arbejder de på at ændre.  

 De har også en platform fra bokseforbundet som de skal bruge ud over Conventus og 

virk.dk. Så de synes der er meget it og administrativt arbejde i foreningsarbejdet. 

 Motionsbokserne låner alt deres udstyr, så det er meget billigt at gå til boksning hos dem. 

 De bliver opkrævet betaling for opsætning af stole og borde. Pr. Bord mm. Men de skal 

selv sætte dem op og fjerne dem igen. De synes det er dyrt. 

 Det går godt, men der er og har været meget arbejde i det. 

 
 

 

 

 

 



 

Tilsynsbesøget er foretaget af nedenstående medlemmer af Folkeoplysningsrådet og af Kultur & 

Idræt 

 

Fredericia, den 23.9.2019    

 

 

------------------------------------------- ----------------------------------------------- 

Leif Urhøj, Folkeoplysningsrådet.           Jan M. Jørgensen, Folkeoplysningsrådet 

 

 

--------------------------------------------       -----------------------------------------------     

Birgitte L. Jakobsen, Kultur & Idræt 
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